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Jumbo heeft de hoop op de overname van Emté nog niet opgegeven. “Ik wil Emté heel graag hebben en heb er
veel geld voor geboden”, zegt topman Frits van Eerd tegenover het Algemeen Dagblad.

Jumbo deed in juli een bod op Emté, maar dat werd door moederbedrijf Sligro afgewezen. Samen met Coop
zou Jumbo concern zo’n driehonderd miljoen euro over hebben voor de supermarktketen. Sligro stelde de
‘agressieve toenadering’ niet op prijs, maar volgens Van Eerd was daar geen sprake van. “Ik probeer ze echt
geen hak te zetten.”

Jumbo liet eerder nog weten dat de overname van Emté ‘geen halszaak’ is en hooguit een paar procent extra
marktaandeel oplevert. Groei door de overname van een andere supermarktketen is volgens Van Eerd ook een
optie. Uiteindelijk verwacht hij Albert Heijn voorbij te groeien. “We hoeven niet de grootste te zijn, maar het
gaat wel gebeuren als wij zo doorgaan.”

Naast eigen land heeft Jumbo groeiplannen over de grens. Zo zijn er serieuze plannen om supermarkten in
België te openen en mikt zusterformule La Place op uitbreiding in de Verenigde Staten.   
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